
 
 

Mondelinge vragen Beperk onveiligheid 
rond Lucasbolwerk 

28 november 2024 
Het drugsgebruik en de overlast rond het Lucasbolwerk is afgelopen tijd flink afgenomen. Dit 
betekent niet dat er geen incidenten meer plaatsvinden. Aan de kant van de Wittevrouwenstraat 
vinden op dit moment werkzaamheden plaats. Ten behoeve hiervan is een bouwkeet geplaatst. 
Deze staat op dit moment echter zo dat er een plek is gecreëerd waar gebruikers samenkomen en 
blijven hangen. Dit leidt tot onveilige situaties, met name laat op de avond en ’s nachts voor 
bezoekers, horecapersoneel en bewoners. Betrokken bewoners en ondernemers hebben 
regelmatig op deze onwenselijke situatie gewezen en een alternatief voorgesteld. Dat heeft echter 
niet tot aanpassing geleid. Dit terwijl op andere plekken wel maatregelen in de openbare ruimte 
zijn genomen om de leefbaarheid van de omgeving te vergroten. De CDA-fractie is van mening 
dat eenvoudige maatregelen die de veiligheid in de stad verbeteren zo snel mogelijk moeten 
worden genomen en heeft de volgende vragen: 

1) Herkent het college de geschetste veiligheidsuitdagingen rond de werkzaamheden die 
plaatsvinden rond het Lucas Bolwerk? 

2) Welke maatregelen zijn afgelopen maanden genomen om de onveiligheid rond het 
Lucasbolwerk te beperken, naast het verbod op harddrugsgebruik? 

3) Welk overleg heeft afgelopen tijd plaatsgevonden met omwonenden om de huidige situatie 
te verbeteren en waarom is er niet gekozen voor een snelle en eenvoudige oplossing die 
voorhanden lijkt? 

4) Is het college bereid het voorgestelde alternatief van de omwonenden zo snel mogelijk in 
praktijk te brengen? Zo nee, waarom niet? 
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